

Date: 5<sup>th</sup> February 2019

التاريخ: 5 فبراير 2019

**Mr. Saif Sayah Al Mansoori**  
**Senior Head of Listed Companies Affairs Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**PO Box 54500**  
**Abu Dhabi, UAE**

السيد / سيف صباح المنصوري  
رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
صندوق بريد 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Resignation of Mr. Abdulla Salem Al Dhaheri and  
Appointment of Mr. Khaled Salmeen to its Board of Directors**

الموضوع: استقالة السيد عبد الله سالم الظاهري وتعيين السيد خالد  
سالمين محله كعضو مجلس الإدارة

ADNOC Distribution, the UAE's largest fuel and convenience retailer, hereby announces that Mr. Abdulla Salem Al Dhaheri has stepped down today from the ADNOC Distribution Board of Directors. Dr. Sultan Ahmed Al Jaber, CEO of Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC) and Chairman of the Board of Directors of ADNOC Distribution, extends his gratitude to Mr. Al Dhaheri for his service, dedication and contributions to the ADNOC Distribution Board of Directors.

تعلن أدنوك للتوزيع، الشركة الرائدة على مستوى دولة الإمارات في توزيع الوقود وتشغيل متاجر التجزئة، عن تنحي السيد عبد الله سالم الظاهري من منصبه كعضو مجلس إدارة الشركة. وفي هذا الصدد، يتقدم معالي الدكتور سلطان الجابر، رئيس مجلس إدارة أدنوك للتوزيع بخالص شكره وامتنانه للسيد عبد الله الظاهري للالتزامه وتفانيه طوال فترة توليه منصب عضو مجلس إدارة أدنوك للتوزيع.

ADNOC Distribution also announces that its Board of Directors has elected Mr. Khaled Salmeen to replace Mr. Al Dhaheri on the ADNOC Distribution Board of Directors, effective immediately. Mr. Salmeen was appointed Director of Marketing, Supply & Trading of ADNOC in February 2019. He previously served as Chief Executive Officer of the Khalifa Industrial Zone (KIZAD), Chairman of Abu Dhabi Terminals, and Chief Operating Officer of National Central Cooling Company PJSC (Tabreed). Mr. Salmeen also will replace Mr. Al Dhaheri on the Nomination & Remuneration Committee of the Board.

كما تعلن أدنوك للتوزيع أن مجلس إدارة الشركة قد قام بتعيين السيد خالد سالمين عضواً لمجلس الإدارة بديلاً عن السيد الظاهري وذلك اعتباراً من تاريخه. وجدير بالذكر أنه قد تم تعيين السيد خالد سالمين في شهر فبراير 2019 كرئيس لدائرة التسويق والإمداد والتداول لدى شركة أدنوك، حيث شغل السيد خالد سالمين مؤخراً منصب الرئيس التنفيذي لـ"كيزاد"، ورئيس مجلس إدارة شركة مرافئ أبوظبي، والرئيس التنفيذي للعمليات بشركة تبريد. وكذلك سوف يحل السيد سالمين محل السيد الظاهري في عضوية لجنة الترشيح والمكافآت للشركة.

The appointment of Mr. Salmeen will be presented to the shareholders of ADNOC Distribution for ratification at ADNOC Distribution's Annual General Meeting of shareholders, which is expected to occur in late March 2019, subject to the approval of the UAE Securities & Commodities Authority.

وسوف يتم عرض قرار تعيين السيد سالمين على مساهمي شركة أدنوك للتوزيع للبيت فيه، وذلك في اجتماع الجمعية العمومية السنوي المتوقع عقده في نهاية شهر مارس 2019، رهناً لموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Best regards,

مع فائق الاحترام والتقدير،



إيان بلومينشتاين  
المستشار القانوني وسكرتير عام الشركة  
Ian Blumenstein  
General Counsel & Corporate Secretary